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Csoma Botond (UDMR): Daca Sanatatea si Educatia vor fi exceptate, poate ca am

fi de acord cu stoparea angajarilor la stat

UDMR ar putea fi de acord cu stoparea  angajarilor în sectorul public, daca Sanatatea si Educatia vor fi 

exceptate de la aceasta masura, a declarat, marti, liderul deputatilor  UDMR, Csoma Botond.

"Noi întelegem faptul ca trebuie sa facem anumite economii la bugetul de  stat. Daca Sanatatea si Învatamântul vor

fi exceptate, atunci poate ca  am putea fi de acord cu aceasta stopare a angajarilor în sectorul  public, dar cu riscul

ca pot exista primarii unde chiar exista deficit  de personal (...). Dar recunosc ca nu putem sa facem acum, daca

mergem  pe o stopare a angajarilor în sectorul public. Daca facem o exceptie si  la administratia publica locala, ar

fi prea multe exceptii", a precizat  Botond, în contextul unei întrebari referitoare la 'ordonanta  austeritatii'.

Cât despre crearea unei autoritati si atributiile ei pe zona companiilor  de stat la nivelul administratiei publice

centrale si locale, deputatul  UDMR a afirmat ca înfiintarea unei noi institutii, când vorbim de  economii la bugetul

de stat, este o problema cu "doua taisuri".

"Nu am facut o analiza specifica pe acest subiect, se creeaza o noua  institutie chiar acum când vorbim de

economii la bugetul de stat. Eu  cred ca e o problema cu doua taisuri (...). Poate ca este necesar sa  cream o noua

institutie, dar cred ca nu acum. Nu prea poti sa fii  credibil în fata opiniei publice, trebuie sa faci economie la

bugetul de  stat, dar în acelasi timp, tu vrei sa înfiintezi o noua institutie  (...). E o problema daca mergem si pe

autoritatile locale. Dupa parerea  mea, ar fi o centralizare excesiva ceea ce prevede proiectul", a adaugat  Botond.

Întrebat despre oportunitatea trecerii la impozitare progresiva, Botond a afirmat ca UDMR si-ar dori sa se pastreze

cota unica.

"Din punctul de vedere al UDMR, nu este fezabil, noi am dori sa pastram cota unica", a sustinut liderul deputatilor

UDMR.
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